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Zápisnica z 12. zasadnutia Výboru mestskej časti 5 (VMČ 5) 

zo dňa 12.12.2024 

 

 

 

Prítomní: 

•  Galia Matúš  

• Praženka Marián 

• Puschenreiter Marcel 

• Šoganová Jana 

• Tatiana Vavrová 

 

Ospravedlnení:  

 

• Holeček Jaroslav  

• Hric Stanislav 

• Krištofík Miloš 

• Mráz Rastislav 

Hostia:   2 občania z MČ 5 v zmysle prezenčnej listiny 

 

 

 

Program: 

 

1. Otvorenie zasadnutia, schválenie programu  

2. Informácia o odpovediach na požiadavky z predchádzajúcich zasadnutí MZ a VMČ 5 

3. Diskusia a požiadavky občanov 

4. Prijatie uznesení a záver    
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1. Otvorenie zasadnutia, schválenie programu  

Podpredsedníčka Tatiana Vavrová otvorila posledné tohtoročné zasadnutie VMČ 5. Všetkých 

prítomných uvítala a na základe prezenčnej listiny skonštatovala, že výbor je uznášaniaschopný. 

Upovedomila, že nastávajúci výbor sa bude konať 13.2.2025 a termíny zasadnutí v roku 2025 si 

odsúhlasíme mailom so všetkými členmi VMČ 5. 

 

2. Informácia o odpovediach na požiadavky z predchádzajúcich zasadnutí MZ a VMČ 5 

Členovia výboru si prešli všetky body z MZ týkajúce sa našej mestskej časti ako aj odpovede z 

predošlej zápisnice VMČ. Výbor viedol diskusiu aj o zrušení výpožičky parkovacej plochy škole Besst a 

plánovanom zaradení tohto parkoviska do B zóny. 

Výbor taktiež informoval o rozšírení zóny R1 o časť ulice Slovanská. S občanom, ktorý bol na výbore a 

žiadal informácie, členovia túto problematiku podrobne prediskutovali. Obyvateľ Slovenskej ulice 

zároveň vyjadril potrebu, v prípade úspešného prevodu  týchto pozemkov do majetku mesta, na 

postupnú obnovu ako aj vybudovanie parkovacích kapacít. 

 

3. Diskusia a  požiadavky občanov 

V rámci diskusie členovia venovali pozornosť postrehom a spokojnosti so spustením rezidenčnej 

zóny. Obyvatelia vyjadrili nespokojnosť, že aj napriek spustenia rezidenčného parkovania, na 

parkoviskách vídať dodávky. Členovia výboru sa zhodli sa, že sú lokality, kde je parkovanie oveľa 

pohodlnejšie, ale sú aj lokality, kde by bolo vhodné ešte projektovo navýšiť parkovacie kapacity.   

Požiadavka č.1  

Z výboru prosíme o informáciu, ako často sa u nás v zóne R vykonáva obhliadka sídliska 

monitorovacím autom. 

Zároveň žiadame o informáciu, akým spôsobom sa budú z parkovísk odstraňovať vraky (dlhodobo 

odstavené vozidlá) ktorých v našej lokalite ešte niekoľko máme. 

 

4. Prijatie uznesení a záver 

Podpresedníčka výboru Tatiana Vavrová  poďakovala všetkým prítomným za účasť a navzájom si 

popriali príjemné prežitie vianočných sviatkov. 

Príloha: Prezenčná listina 

 

Napísala 

Mgr. Tatiana Vavrová 

 

 


